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Zápis č. 15 (64) z řádného zasedání Akademického senátu FIT 
VUT v Brně konaného dne 13. 10. 2009 
  
Zasedání se konalo ve 13:00 hodin v zasedací místnosti C209.  

Přítomni:   Matoušek, Lampa, Meduna, Vojnar, Kotásek, Zbořil, Černocký, Halfar, Šimek, 
Navrátil, Richter  

Omluveni:  Fučík, Šmida 

Hosté:   Bouša, Zemčík, Hanáček 

 

Program: 

1. Schválení programu jednání  

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

3. Průběžná zpráva o čerpání schváleného rozdělení finančních prostředků na FIT VUT 
v Brně v roce 2009 k datu 9. 10. 2009 (proděkan a tajemník Ing. Bouša) 

4. Projednání a případné schválení návrhu Výroční zprávy o činnosti FIT v roce 2008 
(děkan doc. Zendulka, proděkan doc. Zemčík) 

5. Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně (předseda AS VUT 
doc. Hanáček) 

6. Různé 

7. Stanovení termínu řádného zasedání AS FIT 

 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Matoušek. Na úvod zasedání dr. Matoušek přivítal všechny 
přítomné členy a hosty senátu na jeho prvním zasedání v tomto akademickém roce. 

 

Ad 1) Schválení programu jednání 

Dr. Matoušek stručně informoval členy AS o výše navrženém programu jednání.  

Členové AS FIT souhlasí s výše uvedeným program jednání AS FIT 13. 10. 2009 bez 
připomínek.  

 

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

K zápisu č. 14 (63) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 9. 6. 2009 nebyly žádné 
připomínky.  
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Ad 3) Průběžná zpráva o čerpání schváleného rozdělení finančních prostředků na FIT VUT 
v Brně v roce 2009 k datu 9. 10. 2009 (proděkana tajemník Ing. Bouša) 

Dr. Matoušek předal slovo tajemníkovi a proděkanovi Ing. Boušovi, který na zasedání předložil 
členům AS v papírové podobě průběžnou zprávu o čerpání schváleného rozdělení finančních 
prostředků na FIT VUT v Brně k datu 9. 10. 2009. 

Ing. Bouša podal členům senátu podrobný komentář k jednotlivým položkám a zodpověděl 
vznesené dotazy. Hospodaření fakulty je vyvážené a finanční možnosti máme dobře nastavené.  

Dr. Matoušek vyzval členy k rozpravě. V rámci diskuze byly zodpovězeny vznesené dotazy. 

Dále se Ing. Bouša zmínil žádost ÚPSY o změnu v naplánovaných investicích. Jde o požadavek 
týkající se změny náplně nákupu investic a celkového navýšení oproti původnímu požadavku 
o 28.820 Kč. V plánu investic na rok 2009 pro ÚPSY byla položka vývojových nástrojů Xilinx 
ISE v 10.1 pro FPGA“ (akademická multilicence), kterou se ÚPSY podařilo zakoupit 
z prostředků projektu GAČR. Proto žádají o možnost změny této položky v plánu investic na 
dva kusy „Server 10GE COMBO set“, které chtějí využít pro umístění akceleračních karet 
COMBO nakoupených z výzkumného záměru. Současně by chtěli požádat o navýšení 
plánované částky z 65.000 na 93.820 Kč. 

Dr. Matoušek nechal o výše uvedeném požadavku hlasovat. 

Hlasování 1 

Hlasovalo 11 členů AS FIT, 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 1 

AS FIT projednal a schválil žádost ÚPSY o navýšení plánované částky z 65.000 na 93.820 Kč 
ve schváleném rozdělení finančních prostředků na FIT VUT v Brně v roce 2009.  

AS FIT bere na vědomí předloženou průběžnou zprávu o čerpání schváleného rozdělení 
finančních prostředků na FIT VUT v Brně k datu 9. 10. 2009. 

Předložený dokument bude založen jako příloha č. 1 tohoto zápisu a bude dostupný v agendě 
Akademického senátu FIT.  

 

Ad 4) Projednání a případné schválení návrhu Výroční zprávy o činnosti FIT v roce 2008 
(proděkan doc. Zemčík) 

Děkan doc. Zendulka předložil AS FIT návrh č. 12/2009 k projednání a případnému schválení 
návrhu Výroční zprávy o činnosti FIT v roce 2008, kterou zpracoval doc. Zemčík. Na úvod 
doc. Zemčík seznámil členy AS FIT s novou koncepcí výroční zprávy o činnosti FIT, která se 
dělí na dvě části, fixní a textovou (za daný rok).  

Doc. Zemčík připomněl, že jde o druhou verzi, vylepšenou na základě připomínek z minulého 
zasedání AS FIT dne 9. 6. 2009. 

Dr. Matoušek vyzval členy k diskuzi. V rámci rozpravy nebyly vzneseny žádné závažnější 
připomínky. 



Zápis ze zasedání Akademického senátu FIT VUT v Brně  

Strana 3 (celkem 4) 

Dr. Matoušek nechal hlasovat o návrhu Výroční zprávy o činnosti FIT VUT v Brně v roce 2008 
v předložené podobě (jde o obsah; grafická stránka bude zpracována odbornou firmou). 

Hlasování 2 

Hlasovalo 11 členů AS FIT, 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 2 

AS FIT projednal a schválil návrh Výroční zprávy o činnosti FIT VUT v Brně v roce 2008 
v předložené podobě (po obsahové stránce; finální grafickou úpravu provede odborná firma).  

Schválený návrh Výroční zprávy o činnosti FIT VUT v Brně v roce 2008 je dostupný jako 
příloha č. 2 v agendě Akademického senátu FIT.  
 

 

Ad 5) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně (předseda AS VUT 
doc. Hanáček) 

Dr. Matoušek požádal předsedu AS VUT doc. Hanáčka, aby seznámil členy AS FIT 
s aktuálními informacemi z  Akademického senátu VUT v Brně. Podrobné informace jsou 
dostupné na webových stránkách AS VUT v Brně.   

Doc. Hanáček informoval členy AS FIT o kandidátech na rektora VUT. Volební komise VUT 
obdržela v předkládací lhůtě pouze jednu kandidaturu a to návrh kandidatury současného 
rektora VUT prof. Raise. Prof. Rais byl navržen AS FP a ministryní MŠMT. 

Volba rektora proběhne na řádném zasedání AS VUT dne 27. 10. 2009 v dopoledních 
hodinách. Zástupci FIT v AS VUT požádali AS FIT o jejich názor na volbu. AS FIT nemá 
k volbě žádné doporučení. Senátoři AS FIT mohou osobně vyjádřit své názory zástupcům FIT 
v AS VUT, kteří je zváží při hlasování. 

Pro připomenutí: 

AS FIT jmenoval jako zástupce do volební a návrhové komise pro volby kandidáta na 
jmenování rektorem VUT v Brně doc. Zbořila, který jmenování přijal.  

Harmonogram voleb kandidáta na jmenování rektorem VUT v Brně pro funkční období únor 
2010 až  leden  2014 je zveřejněn na webových stránkách VUT v Brně na adrese 
https://www.vutbr.cz/?doc=10628 .  

Aktuální informace - nejbližší termíny: 

V tomto okamžiku máme 1 kandidáta na jmenování rektorem. 

Předvolební shromáždění se koná:   

 v úterý 20. 10. 2009 od 14:00 hodin, historická aula FAST VUT v Brně, Veveří 95, 
místnost A203, budova A (2.NP), 

 ve čtvrtek 22. 10. 2009 od 14:00 hodin, Fakulta podnikatelská VUT v Brně, Kolejní 4 
(Integrovaný objekt), posluchárna P384 (3. NP). 

- Na akademických shromážděních kandidát seznámí přítomné se svým volebním 
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programem a zodpoví dotazy. 

27. 10. 2009 – zasedání AS VUT – volba kandidáta na jmenování rektorem.  

 

Ad 6) Různé 

Členové AS FIT a hosté diskutovali případ zneužití VŠ práv a svobod na právnické fakultě 
v Plzni, kde došlo k obcházení standardních postupů v přijímacím řízení, neúměrné zkrácení 
studia a udělování VŠ titulů bez řádného složení všech zkoušek. 

Diskutující se shodli, že stejná situace nemůže na VUT nastat, neboť vnitřní předpisy VUT 
a fakult přesně definují způsob přijímání ke studiu, absolvování studia, i zakončení studia. 
Předpisy jsou veřejné a závazné pro všechny studenty. 

Tyto předpisy schvaluje akademický senát VUT a jejich případné upřesnění i AS fakult. 
Zároveň akademické senáty fakult i akademický senát VUT dbají na dodržování předpisů, 
sledují kvalitu výuky a vyjadřují se k podnětům ze strany studentů i akademických pracovníků. 

 

Ad 7) Stanovení termínu řádného zasedání AS FIT 

Termín příštího zasedání AS FIT se uskuteční v průběhu listopadu 2009 v zasedací místnosti 
C209 (termín a čas zasedání bude upřesněn prostřednictvím konference senat@fit.vutbr.cz). 

Dr. Matoušek poděkoval hostům a členům AS FIT za jejich účast. 

 

 

Zapsala: Eva Durániková, DiS. 

Ing. Petr Matoušek, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

Bc. Patrik Halfar, předseda Studentské komory AS FIT v.r.   

 

 


